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 ROMÂNIA  
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

 

 

PROCES VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din data de 28.02.2023 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Ciprian-Ștefan Palcău care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 53/2023, adoptată 
prin vot deschis cu majoritate simplă.  

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni. 
Ședinţa ordinară se desfășoară cu participarea fizică a consilierilor locali, în Sala de 

Conferinţe din incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara, str. 
Furnalelor, nr. 2B. 

 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
 „Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 19 consilieri. (lipsește domnul Claudiu-Sorin Voinia și doamna Diana-Claudia 
Costa). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept, domnul Primar Dan Bobouțanu şi 
domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 523/2023, iar proiectul ordinii de zi este 
menționat în anexa la aceasta.” 

 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei şedinţe, 

cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în data de 
27.01.2023, 03.02.2023, 17.02.2023,  20.02.2023 și 22.02.2023. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 22.02.2023, a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local. 

 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 

„Menționăm că a venit și domnul consilier Voinia. Numărul consilierilor prezenți în sală este 
de 20. Deci au fost 20 de voturi.” 

 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
Dau cuvântul domnului Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Propun completarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 20, a următoarelor 

proiecte de hotărâri: 
 1. Proiect de hotărâre nr. 90/27.02.2023 privind aprobarea înființării Consorțiului pentru 

învățământ dual cu denumirea „Consorțiu regional integrat pentru învățământ dual Hunedoara”, precum și 
încheierea unui contract de parteneriat în acest sens. 
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 2. Proiect de hotărâre nr. 91/27.02.2023 privind aprobarea depunerii proiectului 

“Dezvoltarea învățământului profesional în Regiunea Vest prin înființarea, operaționalizarea și dezvoltarea 
Consorțiului regional integrat pentru învățământ dual Hunedoara”, în vederea finanțării în cadrul Planul 
Național de Redresare și Reziliență - Componenta C15 – Educație - Reforma 4 - Crearea unei rute 
profesionale complete pentru învățământul tehnic superior, Investiția 6 - Dezvoltarea a minimum 10 
consorții regionale și dezvoltarea și dotarea a minimum 10 campusuri profesionale integrate. 
 

 3. Proiect de hotărâre nr. 92/27.02.2023  pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 393/2022 privind aprobarea depunerii de către Municipiul Hunedoara a proiectului 
„Eficientizarea energetică a clădirilor rezidențiale din Municipiul Hunedoara – Etapa 7”, pentru finanțare 
prin Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta C5 – Valul renovării, Axa 1 – Schema de 
granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea A3 – 
renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale multifamiliale.             
            

  4. Proiect de hotărâre nr. 93/27.02.2023 privind repartizarea unor locuințe de necesitate 
situate în municipiul Hunedoara.” 
 

Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările şi 
completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de 
la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la 
încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din 
situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța  
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are 
obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în 
adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al 
şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul şedinţei, 
consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului, la care 
aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile 
Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi legislaţia 
în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea 
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre aflate 
pe ordinea de zi?” 

 
Nu sunt anunțate. 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea mâinii. 

  Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
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La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr. 44/17.01.2023 privind aprobarea înființării serviciului social fără personalitate juridică 
,,Serviciul de Asistență Comunitară” Hunedoara în cadrul Direcției de Asistență Socială a municipiului 
Hunedoara și a Regulamentului de organizare și  funcționare a acestuia.  

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
  
Hotărârea nr. 64/2023 se aprobă în unanimitate 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 60/25.01.2023 pentru aprobarea GHIDULUI SOLICITANTULUI pentru punerea în aplicare a 
Legii nr.350/2005 privind regimul finanţărilor nerambursabile din fondurile publice pentru activităţi non 
profit de interes general, cu modificările şi completările ulterioare, a fondului anual alocat din bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public, precum şi a Programului local 
pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit de interes general, pentru anul 2023. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 65/2023 se aprobă în unanimitate 
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La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 63/01.02.2023  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.109/2021 privind aprobarea 
dării în administrare către unitățile de învățământ preuniversitar din Hunedoara a bazei materiale, active 
fixe, proprietate publică a municipiului Hunedoara, precum și a dotărilor achiziționate prin proiectul PNDL 
II, cu modificările  și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 66/2023 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 64/01.02.2023 privind aprobarea plății cotizației pentru anul 2023 a Municipiului Hunedoara în 
calitate de membru al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară   "Sistemul Integrat  de Gestionare a 
Deșeurilor Județul Hunedoara”. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 67/2023 se aprobă în unanimitate 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Facem precizarea că în acest moment sunt prezenți 21 de consilieri, a venit și doamna 

Costa.” 
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La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                             
Proiect de hotărâre nr. 65/01.02.2023 pentru aprobarea modificării și completării Anexei nr. 1 la Hotărârea 
Consiliului Local nr. 23/2014 privind darea în administrare către Unitatea de Asistență Medico - Socială  
„Părintele Arsenie Boca” a unor mijloace fixe și obiecte de inventar aflate în proprietatea municipiului 
Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 68/2023 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 66/02.02.2023 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Direcției de Asistență 
Socială a municipiului Hunedoara, serviciu public cu personalitate juridică din subordinea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara.  
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 69/2023 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 67/02.02.2023 privind modificarea și completarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 259/2021 privind aprobarea dării în administrare către Direcția de Asistență 
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Socială a municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare desfășurării activității.  
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 70/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 68/03.02.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara a unui mijloc fix aflat în patrimoniul municipiului Hunedoara. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism     
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 71/2023 se aprobă în unanimitate   
 

  La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 70/06.02.2023  privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara a unui teren situat în municipiul Hunedoara.     
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 
Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 72/2023 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  Proiect de 

hotărâre nr. 71/08.02.2023  privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara a unui teren aflat în intravilanul municipiului Hunedoara. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 73/2023 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 74/08.02.2023 privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat nr. 
9293/250/09.02.2017, cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosința gratuită a unor 
imobile - terenuri proprietate publică a municipiului Hunedoara, pe care sunt amplasate containere 
destinate colectării de îmbrăcăminte şi încălţăminte de la populaţie. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
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  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 74/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de 
hotărâre nr. 75/08.02.2023 proiectului de hotărâre privind constatarea transmiterii dreptului de concesiune 
asupra terenului în suprafaţă de 264,61 mp, situat pe str. Arenei, nr. 3 bis, jud. Hunedoara aparținând 
municipiului Hunedoara, ce face obiectul contractului de concesiune nr. 1/2006. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Bobouțanu Dan: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 75/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 76/10.02.2023 privind încetarea prin acordul părţilor a Contractului de dare în folosință gratuită  
nr.16.364/28.02.2022, având ca obiect folosința gratuită a imobilului înscris în CF nr. 74992 Hunedoara, 
situat în Municipiul Hunedoara, str. Rotarilor, nr.70,  proprietatea publică a municipiului Hunedoara. 
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Bobouțanu Dan: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
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Hotărârea nr. 76/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de 
hotărâre nr. 79/10.02.2023 privind acordul Consiliului Local al municipiului Hunedoara pentru înscrierea 
în Cartea funciară nr. 69904 Hunedoara, nr. cadastral 69904 a unui imobil - construcţie.  
    

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 77/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 
hotărâre nr. 80/13.02.2023 privind aprobarea încheierii unui protocolul de colaborare intre Municipiul 
Hunedoara/Muzeul Castelul Corvinilor și Direcția Generală de Administrare Monumente și Promovare 
Turistica a Județului Hunedoara.    
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 78/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de 
hotărâre nr. 81/15.02.2023 privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și a statului de funcţii 
pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara și pentru Serviciile Publice fără 
personalitate juridică subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
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Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Am un amendament la punctul 16. 
Având în vedere faptul că la data întocmirii proiectului de hotărâre nr.14897/15.02.2023 au 

intervenit modificări în sensul că prin Hotărârea Consiliului local nr.57/17.02.2023 a fost ales viceprimarul 
municipiului Hunedoara, raportat la prevederile art. 138 alin. (12), art. 154 alin. (5) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, și 
a art. 27 alin. (16) din Regulamentul de Organizare și Funcționare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 62/2021, cu modificările și completările ulterioare, 
propun următorul amendament: 

  
La Statul de funcții, anexa nr. 2 la proiectul de hotărâre, poziția nr.2 – Viceprimar, secțiunea 

Demnitari, se modifică din Vacant în Ocupat.” 
 
În continuare se trece la votarea amendamentului propus de către domnul Primar Dan 

Bobouțanu. 
Amendamentul se aprobă în unanimitate   
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Mulțumesc, domnule Președinte. Am stat la comisia Juridică de vorbă cu doamna Kiss și 

am observat în proiect că la Casa de Cultură care va avea începând de astăzi o altă denumire, sunt, vor fi un 
post de Director, un post de Director II și alte 13 funcții. M-ar interesa să știu ce funcții sunt și cine sunt 
acei oameni care vor fi angajați? Nominal și ce vor face ei 8 ore pe zi?” 

  
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
Păi va fi concurs, domnule Ionescu. Cum să spunem?” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Bine, atunci ce vor face 8 ore și despre cine e vorba?” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Revenim la prima întrebare. Cine sunt? Cine vor fi?”  
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Da. Cine vor fi? Mă scuzați.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Ca la alegeri, pe cine votează cetățeanul. Aici, prin concurs.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Prin concurs? Bine. Și ce vor face? Care e obiectul de activitate?” 
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Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Deci la prima întrebare, sunteți mulțumit.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Da. ” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Se va stabili în fișa postului ulterior, după concurs.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Păi, cam așa. Despre ce e vorba?” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Fișa postului. Tot la fel, pe lege.”  
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Mulțumesc de răspuns. Foarte transparenți.”  
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Fișa postului, pe lege. Cine lucrează, noi cei care lucrăm, avem o fișă a postului.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Doamna Kiss mi-a spus că cineva de acolo din Casa de Cultură, care este deja angajat…” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Păi sunt angajați și acuma.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Deja angajat, are și sarcina de serviciu de a vinde bilete. Din păcate, la Casa de Cultură 

vinde altă firmă bilete, între orele 1600 și 1900.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu. Cel care promovează spectacolul, își vinde biletele.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Domnul Mircea Goian  de exemplu, care e din Hunedoara vinde bilete la Casa de Cultură. 

Știm că știți și vă faceți că nu știți. Știu că știți și vă faceți că nu știți.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Care e problema, dacă vinde bilete?”  
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Nu. Numai așa v-am zis de fișa postului.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Dar nu e angajat. ” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Nu este angajat, dar vinde bilete în contextul în care avem un angajat…” 
 
Dnul Sorin Ilea: 
„Nu are legătură cu subiectul, domnule Ionescu! 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Da, bine domnule. Am înțeles.” 
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Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„E mai greu pentru domnul Ionescu să înțeleagă.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Mulțumesc de transparență.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Vreți să vindeți bilete?” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:  
„Nu, mulțumesc.” 
 
 Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
   
Hotărârea nr. 79/2023 se aprobă în unanimitate cu 20 voturi ”pentru” și 1 vot 

„abținere” (Claudiu-Ștefan Ionescu). 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 82/16.02.2023 privind prelungirea contractelor de închiriere pentru unitățile locative construite 
de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din municipiul Hunedoara, Al. Cîmpului, nr. 4, blocul 6. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Ieri în comisia Juridică am solicitat, și cum a zis și domnul Primar că avem dreptul să 

facem asta, să mi se aducă dosarele privind atribuirea acestor locuințe ANL. Din păcate, nu mi s-a dat acest 
drept, motiv pentru care eu nu am cum să votez în cunoștință de cauză și mi se încalcă un drept.”  

 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Am înțeles.”  
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Ați înțeles?” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Da.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Mă bucur.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 80/2023 se aprobă în unanimitate cu 20 voturi ”pentru” și 1 vot 

„împotrivă” (Claudiu-Ștefan Ionescu). 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 86/16.02.2023 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a Asociaților la societatea Prim Transprest Hunedoara SRL. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 81/2023 se aprobă în unanimitate cu 20 voturi ”pentru” și 1 vot 

„abținere” ( Claudiu-Ștefan Ionescu). 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  Proiect de 

hotărâre nr.  88/21.02.2023 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 
377/2022 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza 
administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură 
   
  Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 

(cu privire la persoane) votul va fi secret. 
 

   Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de 
către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali 
prin vot secret, pentru aprobarea modificării punctului 1 din Anexa Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 377/2022 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv 
Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare, în 
sensul înlocuirii domnului Popa Mircea Marcel ca reprezentant al Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Liceului Tehnologic „Matei Corvin” Hunedoara, cu domnul 
consilier Florea Mircea, s-a constatat faptul că acesta a obținut 19 voturi “pentru” și 2 voturi ”împotrivă”. 

În urma acestor rezultate, unul dintre reprezentanții Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Liceului Tehnologic „Matei Corvin” Hunedoara este, domnul 
consilier local Florea Mircea. 

 
Se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.      
           
Hotărârea nr. 82/2023 se aprobă în unanimitate cu 20 voturi ”pentru” și 1 vot 

„împotrivă” (Claudiu-Ștefan Ionescu). 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr.  89/22.02.2023 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea Parc Industrial S.R.L. 
HUNEDOARA. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 83/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr. 90/27.02.2023 privind aprobarea înființării Consorțiului pentru învățământ dual cu denumirea 
„Consorțiu regional integrat pentru învățământ dual Hunedoara”, precum și încheierea unui contract de 
parteneriat în acest sens. 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
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57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 84/2023 se aprobă în unanimitate  
 

  La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr. 91/27.02.2023 privind aprobarea depunerii proiectului “Dezvoltarea învățământului profesional 
în Regiunea Vest prin înființarea, operaționalizarea și dezvoltarea Consorțiului regional integrat pentru 
învățământ dual Hunedoara”, în vederea finanțării în cadrul Planul Național de Redresare și Reziliență - 
Componenta C15 – Educație - Reforma 4 - Crearea unei rute profesionale complete pentru învățământul 
tehnic superior, Investiția 6 - Dezvoltarea a minimum 10 consorții regionale și dezvoltarea și dotarea a 
minimum 10 campusuri profesionale integrate. 
 

Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu pentru prezentarea Referatului de 
aprobare. 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 85/2023 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 92/27.02.2023  pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 393/2022 
privind aprobarea depunerii de către Municipiul Hunedoara a proiectului „Eficientizarea energetică a 
clădirilor rezidențiale din Municipiul Hunedoara – Etapa 7”, pentru finanțare prin Planul Național de 
Redresare și Reziliență, Componenta C5 – Valul renovării, Axa 1 – Schema de granturi pentru eficiență 
energetică și reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea A3 – renovarea energetică 
moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale multifamiliale. 

 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 
Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 86/2023 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr.93/27.02.2023 privind repartizarea unor locuințe de necesitate situate în municipiul Hunedoara. 
 
Se dă cuvântul domnului Primar Dan Bobouțanu, pentru prezentarea Referatului de 

aprobare. 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
           
Hotărârea nr. 87/2023 se aprobă în unanimitate  
 

La punctul 25 al ordinii de zi. Prezentarea Adresei nr. 16494/21.02.2023 a Serviciului 
Investiții, Monitorizarea Serviciilor Comunitare de Utilitate Publică. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Se dă cuvântul doamnei Kristina Maier, consilier superior în cadrul Serviciului Investiții, 

Monitorizarea Serviciilor Comunitare de Utilități Publice din aparatul de specialitate al Primarului 
municipiului Hunedoara, pentru a da citire adresei nr. 16494/21.02.2023. 
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Dna Kristina Maier: 
„Îmi pare rău că trebuie să aduc în discuție asemenea elemente, eu nefiind fan pentru nici un 

site  de socializare și nici pentru elemente de bârfă și denigrare, am simțit totuși nevoia că trebuie să vă 
aduc în vedere afirmațiile făcute de domnul consilier local Claudiu Ionescu pe rețeaua Facebook și care 
este intitulată  ”Hoția din Pestișu Mare”. 

 Eu ocupându-mă în mod deosebit de reabilitarea sistemului rutier în municipiul Hunedoara, 
am considerat că sunt un om de specialitate care se poate ocupa de niște elemente tehnice cu maximul de 
profesionalism și de aceea mă doare foarte tare când văd că suntem aduși la un nivel derizoriu.  

Aș vrea să vă citesc adresa care am conceput-o noi ca și răspuns la toate afirmațiile făcute pe 
site-ul public de domnul Ionescu și pe care vi le-am pus la dispoziție conform procedurii, trimise pe e-mail 
și faptic la fiecare dintre dumneavoastră pentru că eu consider că nu doar noi, ca și compartiment de 
Investiții suntem atacați, și chiar și dumneavoastră domnilor consilieri locali.” 

 
În continuare, doamna Kristina Maier dă citire adresei nr. 16494/21.02.2023. 
 
„În urma afirmaţiilor făcute în spaţiul public de către domnul consilier local Claudiu 

Ionescu, în cadrul unei postări pe reţeaua de socializare facebook intitulată „Hoţia din Pestişu Mare” 
(publicată atât pe pagina personală, în data de 06 februarie 2023 şi distribuită ulterior pe alte pagini 
urmărite de foarte mulţi hunedoreni), Serviciul Investiţii, Monitorizarea Serviciilor Comunitare de 
Utilitate Publică din cadrul Primăriei municipiului Hunedoara este obligat să vă aducă în atenţie faptul că 
domnul consilier local amintit face mai multe afirmaţii total INCORECTE referitoare la lucrările de 
modernizare a infrastructurii rutiere desfăşurate în 2021 şi în 2022 în zona Peştişu Mare. 

Pentru buna dumneavoastră informare vom încerca să răspundem punctual la fiecare 
afirmaţie/problemă/idee exprimată de domnul consilier local Claudiu Ionescu în postarea amitită, postare 
care, după cum veţi vedea, conţine informaţii FALSE şi afirmaţii lipsite de temei real (unele chiar 
calomnioase la adresa Primăriei municipiului Hunedoara, implicit, la adresa tuturor persoanelor 
implicate în implementarea respectivului proiect de modernizare a infrastructurii stradale). 
 
Domnul consilier local Claudiu Ionescu afirmă:  

„..., dar devizul general a fost actualizat prin HCL 122/2021 şi 207/2021, ajungându-se la un 
deviz general de 24.627.529 lei (circa 5 mil euro)”. 
 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 
  Suntem nevoiţi să reamintim că devizul general pentru obiectivul de investiţii care a cuprins şi 
străzile din Peştişu Mare a mai fost actualizat o dată, în şedinţa Consiliului Local din data de 12.08.2022, 
prin HCL nr. 327/2022, şedinţă la care a participat şi dl. consilier local Claudiu Ionescu, votând 
„pentru”respectivul proiect de hotărâre (după cum reiese din procesul verbal de şedinţă). Aşa se face că 
foarte multe dintre suprafeţele, cantităţile şi valorile expuse de domnul Ionescu în postarea publică NU 
sunt conforme cu realitatea. Această situaţie probabil că nu ar fi fost posibilă dacă domnul Ionescu ar fi 
consultat devizul general şi devizele pe obiecte, inclusiv devizul pe obiect pentru zona Peştişu Mare, în 
forma lor actualizată prin HCL 327/2022, şi nu varianta de deviz aprobată de Consiliul Local în aprilie 
2021 (publicată de dumnealui în foto-copie, variantă pe care şi-a bazat şi afirmaţiile). Valoarea devizului 
general actualizat prin HCL 327/2022 a fost de 24.766.924,57 lei (inclusiv TVA) din care s-a decontat, la 
finalizarea lucrărilor (execuţie lucrări, proiectare, asistenţă tehnică proiectant, dirigenţie, cote ISC şi 
CSC) suma 23.536.852,14 lei (inclusiv TVA) – cu 1.230.072,43 lei MAI PUŢIN decât prevedea devizul 
actualizat. 
................................................................................................................................................................... 
Bazându-se în mod eronat pe acelaşi deviz care NU mai era valabil, domnul consilier local Claudiu 
Ionescu afirmă:  

„În devizul de obiect al străzii Peştişu Mare apar următoarele neconformităţi: 
Carosabil 
- În deviz, pe o suprafaţă de 5.921 ml apar montate borduri cu dimensiunile 20x25 în valoare 

totală de 282.221 lei. Din verificările în teren a rezultat că nu au fost montate borduri între 
părţile carosabile. Niciuna”. 

 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 



18 
 

În deviz (în forma sa actualizată prin HCL 327/2022, votată şi de domnul consilier Ionescu) apar 
1.161 ml de borduri 20cm x 25cm. Aceste borduri au fost montate pe strada denumită „Valea Banilor” – 
DS 136 – (pe care, probabil, domnul Ionescu nu a vizitat-o în momentul verificărilor pe care le-a făcut în 
teren) precum şi pe strada (DS 528) care duce dinspre strada principală din Peştiş spre zona numită 
„Pizza John”. Suma prevăzută în devizul actualizat în august 2022 pentru montare borduri a fost de 
61.927 lei.  

Lungimile pe care s-au montat bordurile carosabile s-au diminuat faţă de cele prevăzute în devizele 
iniţiale deoarece s-a constatat că, dacă ar fi fost montate, bordurile nu ar mai fi permis scurgerea apelor 
meteorice spre rigolele de pe marginea străzilor. Din acest motiv s-a ales o altă soluţie tehnică – 
stabilizarea carosabilului cu beton. 
............................................................................................................................................................ 
 
Domnul Ionescu afirmă: 

„Lipseşte marcajul longitudinal de pe lungimea carosabilului de 2,36 km, în valoare de 1.241 
lei”. 

 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 

Da, lipseşte marcajul longitudinal central deoarece acesta, conform normativelor în domeniu, 
poate fi trasat doar pe porţiuni carosabile cu lăţimea de cel puţin 5,5 m (majoritatea străzilor din zonă 
fiind mai înguste de atât). Şi mai important, dacă domnul Ionescu ar fi verificat devizul actualizat prin 
HCL 327/2022 (aprobat şi cu votul domniei sale, în august 2022) ar fi observat că acesta nu prevede nicio 
sumă pentru realizarea de marcaje longitudinale (din moment ce s-a constatat că acestea nu pot fi 
realizate). Pe scurt, dacă nu s-a mai realizat marcaj, nici nu s-a plătit vreo operaţiune de acest fel. 
................................................................................................................................................................... 
Domnul Ionescu afirmă şi apoi întreabă: 

- „în deviz se menţionează o aşa-zisă amenajare spaţiu verde de 2.402 mp, în valoare de 35.635 lei. 
Unde e spaţiul verde?” 

Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 
Nu este vorba despre un spaţiu verde compact în suprafaţă de 2.402 mp. Este vorba despre 

suprafaţa totală a zonelor de spaţiu verde aflate pe marginea străzilor, spaţii pe care s-au făcut lucrări 
pentru o amenajare conformă (umplere cu pământ, nivelare, delimitare etc). Suma prevăzută în devizul 
actualizat prin HCL 327/2022 este de 35.656 lei. 
................................................................................................................................................................... 
Domnul Ionescu afirmă: 

- „stratul de fundaţie din zgură de furnal a carosabilului este mai mic de 30 de cm, aşa cum apare 
în devizul de obiect, în unele locuri acest strat este de 25 de cm: 

- Balastul stabilizat cu 6% ciment a carosabilului este mai mic de 20 cm, aşa cum apare în devizul 
de obiect, în unele locuri acest strat este cuprins între 15 – 18 cm; 

- Stratul de legătură – BAD 22.4 în unele locuri având 5 cm, deşi în devizul de obiect, obligatoriu 
acesta trebuie să aibă 6 cm; 

- Stratul de uzură – BA 16, în unele locuri are 4 cm, deşi în devizul de obiect, obligatoriu acesta 
trebuie să aibă 5 cm”. 

Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 
Conform normativelor în domeniu, singurele măsurători acceptate pentru astfel de situaţii sunt cele 

efectuate cu ajutorul metodei extragerii de carote. Din moment ce domnul Ionescu nu a precizat 
metodologia de măsurare folosită de dumnealui pentru a stabili grosimile straturilor de fundaţie, balast 
stabilizat, strat de legătură, respectiv strat de uzură, nu dorim să comentăm valorile comunicate de domnul 
Ionescu. În ce priveşte grosimile stratului rutier, acestea sunt certificate în procesele verbale de lucrări 
întocmite şi pentru lucrarea de la Peştiş. 
................................................................................................................................................................... 
 
Domnul consilier local Ionescu afirmă: 

- „bordurile stradale au fost achiziţionate la un preţ supraevaluat, respectiv bordura 20x25 cm = 
53 lei. Pe piaţa liberă, în luna februarie 2023, acelaşi tip de bordură putea fi achiziţionată cu 
suma de 22 lei”. 
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Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 
Devizul prevede 53 de lei preţ unitar (pe metru liniar) pentru operaţiunea de „montare borduri 20 

cm x 25 cm”. Este preţul pentru montarea de borduri cu dimensiunile menţionate PE LUNGIMEA UNUI 
METRU (preţ care include atât bordurile în sine, cât şi materialele, manopera, utilajul şi transportul 
necesare pentru montarea acesteia). Acest tip de bordură are o lungime de 50 de cm. Dacă facem un 
calcul „pe bucată bordură”, costul pentru achiziţionarea, materialele de montare, manopera, transport şi 
utilaj pentru montarea unei borduri este de 26,5 lei.  
................................................................................................................................................................... 
 

Domnul consilier local Ionescu afirmă: 
„După cum se prezintă covorul asfaltic de pe carosabilul străzilor recepţionate, am serioase îndoieli cu 
privire la compoziţia conformă a bitumului BA 16 şi BAD 22.4”. 
 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 

Nu putem face asemenea afirmaţii fără a avea un suport tehnic care să le susţină. Pentru toate 
lucrările de acest gen derulate în municipiul Hunedoara, inclusiv pentru străzile din zona Peştişu Mare 
Există certificate de conformitate emise de laboratoare acreditate în domeniu, şi procese verbale de 
încercare, conform legii. În plus, lucrarea are un termen de garanţie de 3 ani de la data recepţionării, timp 
în care orice eventuală neconformitate va fi remediată de constructor pe cheltuiala acestuia. 
................................................................................................................................................................... 
 
Raportându-se la acelaşi deviz vechi (din aprilie 2021) şi deşi a votat „pentru” actualizarea devizului în 
august 2022, domnul consilier local Claudiu Ionescu afirmă: 
 „Trotuare:  

- Pe o suprafaţă de 2.402 ml, în deviz apar montate borduri cu dimensiunile 10cm x 15cm, în 
valoare totală de 74.291 lei. Din verificările în teren a rezultat că nu au fost montate borduri 
între părţile carosabile. Nada! 

 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 

Conform devizului actualizat prin HCL 327/2022 (dumneavoastră menţionând date dintr-o variantă 
mai veche a devizului), la secţiunea „trotuare” este clar menţionată „montare borduri 10 cm x 15 cm – 67 
ml – valoare 2.071,64 lei”. Astfel de borduri au fost montate limitând unele accese spre gospodării (DS 
136). 
................................................................................................................................................................... 
 
 
Domnul consilier local Claudiu Ionescu afirmă: 

- „În deviz apare turnarea stratului de uzură 4 cm BA 8, pe o suprafaţă de 4.511 mp, cu preţul 
unitar de 34,71 lei/mp, în valoare de 156.605 lei. Din verificările în teren nu a rezultat pe nicio 
suprafaţă a trotuarului ca ar fi fost turnat bitum, ci doar se observa urme de ciment, ca urmare 
a folosirii stratului de beton cu ciment” 

 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara. : 

Conform devizului actualizat prin HCL 327/2022 (pe care l-a votat şi domnul Ionescu, dar pe care 
nu l-a consultat înainte de a lansa în spaţiul public afirmaţii despre lucrare), la secţiunea „trotuare” este 
clar menţionată o suprafaţă totală de 3.307,84 mp precum şi valoarea  „0” în dreptul rubricii „strat de 
uzură 4 cm BA 8”. Precizăm că în secţiunea „trotuare” din deviz sunt asimilate şi accesele în gospodării 
care au fost realizate. La momentul lucrărilor în teren s-a constatat că turnarea de strat de uzură BA 8 ar 
fi creat probleme în ce priveşte asigurarea finisării trotuarelor/acceselor în gospodării astfel încât să 
poată fi asigurate pantele de scurgere necesare (neputându-se utiliza finisoare pentru aşternerea asfaltului 
şi nici cilindri compactori pentru compactarea acestuia). Din acest motiv s-a apelat la varianta realizării 
acestora dintr-un strat de beton-ciment C8/10 de 10 cm pe o suprafaţă totală de 3.307,84 mp, cu o valoare 
totală de 101.716,08 lei. 
............................................................................................................................................................... 
 
Domnul consilier local Claudiu Ionescu afirmă: 
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- Trotuarul este mult subdimensionat decât prevedea proiectul, în multe locuri acesta lipseşte cu 
desăvârşire. 

 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara. : 

Suprafaţa de trotuar, conform devizului actualizat prin HCL 327/2022 (şi, se pare, neconsultat şi 
de domnul Ionescu înainte de a întocmi postarea, deşi a fost prezent la prezenta şedinţă şi a votat „pentru” 
proiectul de hotărâre care îl includea) este de 3.307,84 mp. În deviz noţiunea de „trotuar” este de data 
aceasta asimilată şi acceselor în gospodării (suprafaţa menţionată ca „trotuar” include şi accesele 
realizate spre gospodării). Un alt motiv al diminuării suprafeţei de trotuare faţă de devizul din aprilie 
2021 (cel folosit în mod greşit de domnul Ionescu pentru a-şi argumenta afirmaţiile) l-a constituit faptul 
că în multe situaţii accesele/ trotuarele, aşa cum le ştie toată lumea, nu au putut fi realizate din cauza 
spaţiului disponibil limitat pentru lucrări (carosabil şi trotuare – total 4,5 m lăţime) şi din cauza existenţei 
stâlpilor de curent care nu au putut fi mutaţi.  
............................................................................................................................................................... 
 
Domnul consilier local Claudiu Ionescu afirmă: 

- „Doar un calcul sumar ne arată că din amenajarea străzii Peştişu Mare a fost sustrasă suma de 
549.993 lei”. 

 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 
Această afirmaţie poate fi considerată drept CALOMNIOASĂ. Din moment ce aţi făcut calculele pe baza 
unui deviz din aprilie 2021, care nu a mai fost valabil (devizul fiind actualizat în august 2022 prin HCL 
327) rezultatele comunicate domnul consilier local Claudiu Ionescu sunt, cu siguranţă, eronate. 
Considerăm că nu se poate vorbi de nicio sumă „sustrasă”, fapt care se poate dovedi cu documente 
oricărei entităţi abilitate să efectueze activităţi de verificare – control. Vă reamintim că valoarea devizului 
general actualizat prin HCL 327/2022 a fost de 24.766.924,57 lei (inclusiv TVA) din care s-a decontat, la 
finalizarea lucrărilor suma 23.536.852,14 lei (inclusiv TVA) – cu 1.230.072,43 lei MAI PUŢIN decât 
prevedea devizul actualizat. 

 
............................................................................................................................................................... 
În postarea amintită, domnul consilier local Claudiu Ionescu afirmă: 
„Eu nu înţeleg unde au dispărut bordurile, o parte din trotuare şi de ce nu avem bitum pe ele”. 
 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 

Dacă domnul consilier local Ionescu şi-ar fi bazat verificarea pe devizul corect (cel actualizat în 
august 2022 şi cu votul domniei sale) ar fi observat, cu siguranţă, modificările faţă de precedentul deviz. 
Atât la şedinţa de comisie premergătoare şedinţei din 12.08.2022 cât şi la şedinţa de CL domnul Ionescu 
ar fi avut ocazia să adreseze toate aceste întrebări şi i s-ar fi oferit răspunsurile solicitate iar, astfel, nu ar 
fi ajuns în situaţia nici să publice cantităţi şi valori nereale şi nici să facă afirmaţii calomnioase, precum 
cea referitoare la presupusa sumă de 549.993 lei „sustrasă” în urma lucrărilor. 
............................................................................................................................................................... 
 
Domnul consilier local Claudiu Ionescu afirmă: 
„Se pare că va veni în control Curtea de Conturi la Hunedoara, în aprilie şi controlează 2 luni...”. 
 
Răspuns S.I.M.S.C.U.P. – Primăria municipiului Hunedoara: 
Suntem deschişi oricărei forme de verificare-control efectuată de către instituţiile abilitate.  
 
 Cu îngăduinţa dumneavoastră, spre final, dorim să amintim prevederile Articolului 220 alin 1, din 
Codul Administrativ: 

„Aleșii locali sunt obligați să respecte Constituția și legile țării, precum și să se supună regulilor 
de curtoazie și disciplină și să nu folosească în cuvântul lor sau în relațiile cu cetățenii expresii injurioase, 
ofensatoare ori calomnioase.”  

 
În încheiere, solicităm domnului consilier local Claudiu Ionescu să publice această informare, 

integral, ca „drept la replică”, conform uzanţelor în domeniu, pe toate paginile pe care a publicat şi, apoi, 
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să distribuie postarea menţionată.” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, mulțumim doamna Maier.” 

 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Și domnul Ionescu vrea să ia cuvântul, pentru că este un drept la replică, vă rog frumos.” 
 
La punctul 26 al ordinii de zi. Diverse. 

 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”La punctul 26, Diverse. Cine dorește să ia cuvântul? Domnule Ionescu.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Și domnii și de acolo din sală, și din sală sunt domni care doresc să ia cuvântul.” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”S-au înscris la cuvânt domnii? La începutul ședinței trebuie să se înscrie la cuvânt.” 
 
Domn din sală, care dorește să ia cuvântul: 
”Puteți să înscrieți și acum, că nu se întâmplă nimic.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă înscriem la cuvânt. Este ok. Mulțumesc.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Aș dori să-i spun doamnei Maier pe care, este pentru prima oară când o văd, că o să lăsăm 

DNA - ul și Curtea de Conturi să vadă cât s-a furat.  
Cu privire la răspunsul dat de acest Serviciu de Investiții care va fi desființat, că am votat 

acum, cu numărul 16494 din 21.02.2023, fac următoarele precizări: 
Informațiile furnizate nu sunt false sau fără temei legal așa cum se afirmă niște angajați care 

ar trebui să fie în slujba cetățenilor și să protejeze banul public.  
Lucrările de asfaltare au început în anul 2021 și până să apară HCL 327 din 12.08.2022, 

lucrările au fost executate în baza devizelor de obiect, din anexele HCL 122 și 207/2022, motiv pentru care 
trebuia să se respecte cu strictețe tot ce apărea în Deviz, respectiv montarea de borduri - carosabile, borduri 
- trotuare, bitum pentru trotuare și nu ciment, așa cum am descoperit pe drumul vicinal 479 unde lucrările 
au fost efectuate în anul 2021 și unde trotuarul nu are bitum. Dacă erau de bună-credință, menționau ce 
lucrări s-au efectuat în 2021 și până la sfârșitul lunii August 2022, în spiritul adevărului. Nu au făcut-o, nici 
măcar nu au menționat cât a costat asfaltarea din Pestișul Mare, respectiv 1,2 milioane de euro, unde s-au 
făcut economii și nu au menționat cine a fost dirigintele de șantier sau cine a semnat recepția lucrării din 
partea Primăriei. Cei din acest Serviciu omit adevărul, afirmând că s-au montat borduri de dimensiunile 
20X25 cm pe drumul vicinal 528 ce face legătura între DJ 697 și drumul vicinal 479 în locul unde este 
Pizzeria John. O mare eroare, întru-cât acel drum este în continuare blocat, nu are asfalt, nici borduri, fiind 
blocat de o poartă din fier, blocând accesul spre drumul vicinal 479 care este asfaltat și are borduri. Ați 
încurcat…” 

 
Dna Kristina Maier – consilier superior în cadrul Serviciului Investiții, Monitorizarea 

Serviciilor Comunitare de Utilități Publice: 
”Cred că dumneavoastră ați încurcat și nu știți despre ce vorbiți.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Sunt străzi în Pestișul Mare unde lățimea străzilor are peste 5,5 m și asfaltarea lor a fost 

făcută în perioada 2021, 31.08.2022, motiv pentru care nu ați respectat Devizele de obiect din HCL 122 și 
207 din 2021, referindu-ne la trasarea marcajului longitudinal.  

Cu privire la suma de 35635 lei cheltuită pentru amenajarea a 2402 m spațiu verde, însăși 
denumirea acestei cheltuieli ne duce la gândul că ar fi trebuit să apară spațiul verde lângă străzi, nu povești 
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că s-a adus pământ de umplere sau nivelare. De unde a crescut iarba în Pestiș? Că nu am văzut-o, și de ce 
nu s-a menționat cu exactitate suprafața totală, unde se spune de acel spațiu verde. 

Cu privire la faptul că nu și-au dat cu părerea privind compoziția asfaltului BA 16 și BAD 
22,5, întru-cât există certificate de conformitate, eu zic că o vizită pe unele străzi asfaltate, o să-și dea 
seama că asfaltul e o gumă proastă și îl poți lua cu mâna, așa cum am arătat în filmări și fotografiile postate 
de mine, dar e ușor să dai niște răspunsuri din birou fără să se meargă în teren să se verifice calitatea 
asfaltului și a lucrării și să se constate că betonul s-a pus cu ploaia, în unele locuri a înghețat când a fost 
turnat și acum se sfarmă. Apa vine în curțile oamenilor, asfaltul e luat de vânt și care în doi ani va fi doar 
amintire.  

Și mai nou, poate ați observat că asfaltul în unele zone a fost spart pentru a fi executate 
lucrări de canalizare.  

Sunt curios dacă o să mai dea astfel de răspunsuri când organele de control vor veni la 
dumnealor, pentru că acest răspuns va fi folosit ca probă.  

Afirmația că s-a diminuat spațiul de trotuare pentru că nu s-a putut intra cu utilaje, este 
penibilă. O justificare care ne arată doar incompetența. 

Și acum să-i arăt lui doamna Maier, ce înseamnă asfaltări la…...” 
 
Domnul consilier Claudiu-Ștefan Ionescu, s-a ridicat brusc și hotărât de pe scaun și s-a 

îndreptat spre doamna Kristina Maier, consilier superior în cadrul Serviciului Investiții, Monitorizarea 
Serviciilor Comunitare de Utilități Publice. 

 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Calm.” 
 
Domnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău și domnul Primar Dan Bobouțanu, îl invită pe 

domnul consilier Claudiu-Ștefan Ionescu să ia loc, pe scaunul dumnealui. 
 
Dna Kristina Maier – consilier superior în cadrul Serviciului Investiții, Monitorizarea 

Serviciilor Comunitare de Utilități Publice: 
”Dați-mi voie să vă fac o replică la ceea ce afirmați dumneavoastră. Eu am 40 de ani de 

activitate în construcții.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Domnule Ionescu, calm. Luați loc.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dna Kristina Maier – consilier superior în cadrul Serviciului Investiții, Monitorizarea 
Serviciilor Comunitare de Utilități Publice: 

”Totuși, studii de specialitate dumneavoastră aveți să vă pronunțați în aceste treburi tehnice? 
Sunt amenințări făcute în mod gratuit, de un om care nu este de specialitate și căruia îi place să fie în 
centrul atenției revistelor de scandal, că altfel nu pot să numesc așa ceva.  

Domnule Ionescu, de ce vă deranjează oamenii care lucrează?”  
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Nu mă deranjează deloc.” 
 
Dna Kristina Maier – consilier superior în cadrul Serviciului Investiții, Monitorizarea 

Serviciilor Comunitare de Utilități Publice: 
”Dumneavoastră ați plantat vreun copac, de când sunteți dumneavoastră?” 
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Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Câteva sute, doamnă. Câteva sute. Știu și să altoiesc.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Haideți să concluzionăm, pentru că mai sunt și oameni care au venit din afara Consiliului 

Local și care au o problemă.  
Evident că domnul Ionescu, așa cum știe dânsul să facă politică, nu face altceva decât să țină 

Consiliul Local în loc. ”Bate câmpii”, ca de obicei. De asta ne-a și dat în judecată. A spus că a ”bate 
câmpii” este o expresie jignitoare, dar nu este. Se găsește în dicționar.  

Evident aceea cu calomnia, nu o înțelege că este greu de înțeles. Cititul doare, domnule 
Ionescu.  

El a votat un proiect de hotărâre, ca să înțelegeți, cu asfaltarea și se referea la cel vechi. Cel 
nou recalibra niște proiecte, recalibra niște zone, nu face decât să dea vina de ce am asfaltat în Pestiș. Nu 
știam că asta este o vină, dar din punctul lui de vedere, este o vină. Orice facem noi de altfel, este o vină. 
Dacă facem Căminul Cultural la Pestiș, este o vină, dacă facem terenul de Sport, este o vină, dacă 
introducem apa sau canalizarea, este o vină, locul de joacă, este o vină, ca să înțelegeți. Pentru 
dumneavoastră, cam cum stau lucrurile.  

Evident că ”bate câmpii” sau atentare. Nu are nici o legătură  cu ceea ce afirmă dânsul, cu 
ceea ce afirmă Serviciul de Investiții și am rugat Serviciul de Investiții chiar dacă nu se răspunde la niște 
postări aruncate așa în spațiul public, să facă un răspuns pentru că aici dânsul de fapt, atacă întreg Consiliul 
Local care a votat acea Hotărâre, de a se asfalta în Pestiș. Dânsul a făcut o plângere la Direcția Națională 
Anticorupție pentru acea Hotărâre și pentru lucrările de acolo. Evident, este dreptul domniei sale să se 
ocupe cu așa ceva, având atâta timp la dispoziție și este foarte bine că face aceste plângeri. Se verifică și o 
să vedem pe urmă și noi, de dreptul nostru de denunț calomnios.  

Sigur, pentru afirmațiile acestea mincinoase în care acuză de hoție angajații Primăriei, se va 
mai alege cu încă un dosar, dar la câte are nu cred că-l deranjează și cred că toate răspunsurile au fost date 
aici, pentru dumneavoastră în primul rând și pentru cetățenii Hunedoarei am dorit să-l facem public, acest 
răspuns. Nu eram obligați, am dorit să-l facem public.  

De câte ori vor mai fi astfel de cazuri, bine, făcând o mică paranteză, dânsul nu voia altceva 
decât să țină ocupată activitatea Primăriei, ca să nu asfalteze, să nu facă canalizări. Vă dați seama cam cât 
se lucrează la răspunsul acesta, să cauți toate hârtiile. Asta este dorința lui, să nu se facă, nu, să se facă. 

Vă rog, să mergem mai departe.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Să continui, domnule Primar.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Ați vorbit, da? Ați terminat. Doar nu țineți ședința în loc, numai dumneavoastră?” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Dar cum? Este dreptul meu să discutăm.” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Ați discutat.” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Ați vorbit, v-am răspuns. Mergem mai departe la dânșii.” 

 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Nu, nu. Domnule președinte, nu am terminat. Suntem la Diverse. M-am înscris la cuvânt. 

Legat de proiectul, privind extinderea rețelei de canalizare… Am dreptul să vorbesc.” 
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Domnul consilier Claudiu-Ștefan Ionescu ridică tonul vocii, iar domnul președinte Ciprian-
Ștefan Palcău, încearcă să-l calmeze. 

 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Domnule Ionescu, calm. 
 
I se dă cuvântul cetățeanului prezent la ședința de Consiliu Local. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă rog, spuneți.” 
 
Dnul Avram Rață – cetățean din Pestișul Mare: 
”Mă numesc Rață Avram, locuiesc în Pestiș și am observat și eu lucrările care s-au făcut în 

Pestiș și de faptul acesta am venit câțiva aici, să ne spunem nemulțumirile. 
Nu am fost cuprinși, după câte mi s-a raportat, toți în planul de canalizare din Pestișul Mare. 

Am vrea să știm cine a făcut proiectul și de ce nu am fost cuprinși toți. Pe ce criterii s-a făcut deosebirea 
între unii și ceilalți. Unii sunt mai sus și alții mai jos? Unii au dreptul la canalizare, alții nu au dreptul la 
canalizare.  

Apoi, în zona noastră deși există posibilități, nu avem canalizare. Am întrebat pe cei de la 
ApaProd ”de ce nu se face canalizare în zona noastră?” zice, ”pentru că nu sunteți cuprinși în proiect”. De 
ce nu suntem cuprinși? În vatra satului, nu suntem cuprinși în proiect pentru canalizare? 

Apoi, o altă problemă. Apa pluvială de pe patru benzi curge în curțile noastre. Nu avem 
rigolă pe partea noastră să fim protejați de apa care curge.” 

 
Domn din sală, care dorește să ia cuvântul: 
”Domnule Primar, suntem șapte case, nu suntem mai multe.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, cele pe partea dreaptă, cum mergi spre Deva.” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Am rugămintea să vă prezentați.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Este ok. Ca să se înregistreze.” 
 
Domn din sală, care dorește să ia cuvântul: 
”Mă numesc Marc Aron, din Pestișul Mare.” 
 
Dnul Avram Rață – cetățean din Pestișul Mare: 
”Apoi, atunci când s-au făcut patru benzi, mi s-a promis de către Consiliul Județean să le 

dăm voie să intre pe proprietățile noastre, că ne vor face rigolă capsată. Nu s-a făcut. Minciuni, minciuni, 
minciuni. A spus că se va repara șoseaua de la Călan și până la Sântuhalm. S-a reparat șoseaua, nu mi s-a 
făcut canalizare nici în ziua de astăzi.  

Apoi, nu avem trotuar pe unde să circulăm cu picioarele. Ieșim din casă direct în șoseauă, în 
circulație și nu avem trotuar pe unde să circulăm. Se poate face o rigolă capsată, pe rigola capsată se poate 
circula cu picioarele.  

Suntem lăsați de izbeliște în zona în care locuim și nu ni se asigură dorințele care le avem și 
noi ca cetățeni ai Pestișului. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, mulțumim. Este aceiași problemă, nu? La toate cele șapte case. Precum știți, acest 

proiect….vă rog.”  
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Dnul Petru Farcaș – cetățean din Pestișul Mare: 
”Mă numesc Farcaș Petru, Pestișul Mare, numărul 54. Porțiunea dintre gardul meu, 

proprietatea mea și stradă s-a băgat apa. Când a fost domnul inginer Finder, care nu mai este acum cu 
echipa lui de la Hațeg, ce a făcut? A luat pământul de aici și l-a pus pe gardul meu, două plăci de 40 de cm 
pline, pe distanță de cel puțin 25 de m, între vecinul Rață Avram și la poarta mea pe unde ies în stradă.  

Mi s-a promis, am venit și am făcut reclamație atunci: ”domnule, uite că mi s-a pus pe gard 
și pe ușă…” au venit și au făcut scandal și ”ce domnule, că noi nu plecăm până nu terminăm”. De atunci 
sunt vreo șapte ani. Am fost și în audiență la Primărie, jos și am mai spus o problemă atunci cu inundațiile 
când s-a rupt digul la Petac. A venit, m-a inundat, a venit niște fete frumoase acolo, au notat, am făcut 
dosar, că așa trebuia, am cumpărat, am pus chitanțe, am pus facturi, tot, nimic nu am primit. Au primit alții 
care nu au avut apă în casă. Eu am avut apă în casă, asta a trecut, și aici între porțiunea, strada care merge 
la Deva și gardul meu, este un dezastru. Eu nu pot să mă apuc pe domeniul public să fac eu, să cumpăr 
mașini și excavator care să ia pământul de acolo și toate mizeriile alea care sunt.  

Și am mai spus o dată, pentru care mulțumesc la domnul Primar că ne-a invitat la OT, la 50 
de ani de la căsătorie. Ne-a premiat, ne-a primit într-adevăr extraordinar de bine. Și atunci i-am mai spus la 
domnul Primar, zic: ”uitați, am fost în audiență și nimic” și zice: ”mai veniți”. Nu am mai venit. Dar acum 
aș putea să spun…” 

 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Consiliul Local a votat la premierea la anii 50, nu domnul Primar.” 
 
Dnul Petru Farcaș: 
”Domnul Primar a venit și ne-a felicitat.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Numai el vine, că se autoinvită.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă pot da răspuns?” 
 
Dnul Petru Farcaș: 
”Da.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Și dumneavoastră ați remarcat. Este o problemă a Societății ApaProd care a făcut acest 

proiect și aici cu cele șapte case este o problemă tehnică. Nu este o problemă a acestui Consiliu Local, este 
o problemă a Consiliului Județean, dar asta nu înseamnă că nu putem să reluăm discuțiile, pentru că până la 
urmă orice se poate rezolva.  

Evident că vom relua. Mie mi-a spus și doamna consilier Laura Borca despre problema 
aceasta, am discutat-o cu ea, am discutat-o și cu Președintele Consiliului Județean și o să vină inginerii 
până o să găsească o soluție, dar este problema Consiliului Județean, însă nu o lăsăm moartă. Inclusiv cu 
cei care au lucrat acolo, că nu erau de la Primărie, care au pus pământul pe gard, iar nu cred că este o 
problemă care nu poate fi rezolvată.  

Ba mai mult, problema aceasta cu scurgerea apei pluviale de pe cele patru benzi, da? Sigur! 
Trotuar cu rigola casată. Da, cred că asta ar fi o soluție, pentru că atunci și scurgerea apei pluvială este 
preluată și există și posibilitatea de a circula. Încă o dată, o cunoaștem și o cunoaște și Președintele 
Consiliului Județean.  

Ați mai spus o dată, foarte bine. Asta înseamnă că trebuie să încercăm să găsim o rezolvare. 
Cred că mai avem undeva și către Josani, pe partea stângă niște case care sunt în vale și care ar avea nevoie 
de o stație de pompare, sunt niște detalii tehnice. Ne ocupăm.” 
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Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”Pot intervenii? Deci, este problema asfaltatului. Eu sunt născut acolo și știu cum a fost 

șoseaua înainte. De atâtea ori s-a venit și s-a pus straturi peste straturi, încât s-a ridicat în prostie. Deci 
ultimii, în August dacă nu mă înșel, s-a turnat stratul acela de asfalt care îmi pare rău să vă spun, nu ne 
deranjează munca, ne deranjează munca proastă.”  

 
Dna Kristina Maier – consilier superior în cadrul Serviciului Investiții, Monitorizarea 

Serviciilor Comunitare de Utilități Publice: 
”Din păcate, nu am făcut-o noi.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Dar unde, în ce zonă?” 
 
Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”În zona, exact în zona noastră.”  
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Drumul județean?”  
 
Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”Da.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Asta este altceva. Noi suntem Primăria Hunedoara. Drumul este județean, la Consiliul 

Județean.” 
Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”Nu ne trimiteți pe noi la Consiliul Județean.”  
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu, nu vă trimitem niciunde. Vreau să vă explicăm cine este responsabil de un anumit 

drum. Eu nu vă pot face pe dumneavoastră responsabil de lucruri negative pe care le face vecinul, că nu ar 
fi corect, mai ales că stați gard în gard cu el. Cam așa este și aici. Mă gândeam că este vorba de ce am 
asfaltat noi. Dar am înțeles. DJ – ul. Da.”  
 

Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”Deci, noi suntem, cum să spun, frustrați de faptul fiindcă nu a venit nimeni să vadă ce s-a 

făcut, ce s-a lucrat.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Și ați făcut o adresă către Consiliul Județean.” 
 
Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”Exact.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Am înțeles.” 
 
Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”Ultimul strat s-a turnat acum, vreo 20 cm mai îngust. Deci, ca să mergi pe partea 

carosabilă, nu ai cum pentru că te omoară mașinile, ca să mergi pe trotuar, nu ai cum că sunt balustrăzi. 
Deci efectiv, când treci pe lângă balustradă și vine un TIR, mai ales dragii noștri care taie lemnele din 
pădurea Hațegului, așa, ți se ridică părul în cap efectiv, că nu ști ce să faci, unde să fugi. Deci, să vină 
cineva la locul respectiv să vadă ce este acolo, că este groaznic.” 

 
 
 



27 
 

Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Am înțeles. După ședință, lăsați numărul de telefon și o să vă și sune, bine? Ca să vă putem 

suna, să fiți și de față când vine. Că așa dacă vin, nu se rezolvă nimic.” 
 
Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”Noi suntem foarte deschiși, fiindcă ne interesează direct.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Absolut, nu este nici o problemă. Bine. Mulțumesc.”  
 
Dnul Aron Marc – cetățean din Pestișul Mare: 
”Mulțumesc.” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, mulțumim. Declar ședința închisă.” 
 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Mai este un domn care vrea să ia cuvântul. Nu l-ați văzut.” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Doriți?” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu s-a anunțat domnul. Nu este vorba că nu…”  
 
Domn din sală, care dorește să ia cuvântul: 
”Dacă ați zis că trebuie înscriere, am zis să nu mai continui, pentru că deja a zis domnul 

Ionescu.” 
Datorită dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate reda cu acurateţe 

opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Lăsați-l să vorbească. Vă rog.” 
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Mă numesc Crișan Jhonatan, sunt administratorul pizzeriei Jhon și am aici un document 

care este semnat de fapt, de domnul Primar și spune că drumul vicinal 479, doamna Maier ar trebui să știe 
mai bine, este într-adevăr drum de acces, cale de acces în Pestișul Mare și aparține patrimoniului.  

Acuma, întrebarea mea îi de ce un drum public este blocat în mod ilegal de două porți de 
metal și nu s-a făcut nimic până acum chiar dacă am fost în audiență și am prezentat această problemă.” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da. Veți mai primi o dată răspunsul, pentru că tot în audiență au fost ceilalți cetățeni care 

nu doresc să se deschidă poarta și probabil că trebuie să vă puneți de acord. O familie sau două care doresc, 
zece familii care nu doresc. Se va verifica din nou situația juridică a terenului pe care se găsește poarta.” 

 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Stați puțin, că nu înțeleg. A cui sunt porțile?” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Se va verifica din nou, i-am spus și tatălui dumneavoastră, tot într-o audiență. Se va verifica 

situația juridică a terenului pe care sunt montate porțile.” 
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Dar sunt porțile Primăriei sau sunt porțile cuiva?” 
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Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Acum vă spun că se va verifica. Acum înseamnă că nu știm.” 
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Domnule Primar, sunt, acesta este un drum public care este blocat în mod abuziv și ilegal 

cu două porți de metal. Dacă eu vin mâine și pun două porți de metal pe orice stradă de aici, nimeni nu ia 
nici o acțiune, nimeni nu zice nimic? Da, într-adevăr a pus-o un cetățean.  

A cui sunt porțile?” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Cu ce vă incomodează pe dumneavoastră porțile?”  
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Dar cum? Ce întrebare este asta, cu ce mă incomodează pe mine porțile? Este blocat un 

drum public, domnule.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”De câți ani sunt porțile acolo?” 
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Este irelevant.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu. De câți ani sunt?” 
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Nu.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Este relevant. De vreo 50 de ani, nu? Discutăm despre o problemă de 50 de ani. Haideți să 

o luăm pe etape și indiferent care parte, dumneavoastră personal sau celelalte familii care sunt de zece ori 
mai mulți, cine are dreptate, se va face dreptate pentru acea ”tabără” ca să zic, în ghilimele. Pentru 
dumneavoastră sau pentru ceilalți, asta vă asigur.” 

 
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
”Domnu Primar, este domeniul public.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Domnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău, face apel la calmul domnului consilier Claudiu-

Ștefan Ionescu care ridică tonul vocii și intervine peste domnul Primar Dan Bobouțanu, în momentul 
vorbirii. 

Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Domnule Ionescu, calm.”  
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Lalău: 
”Dacă îmi permiteți, eu am fost la fața locului și cu topograful, la momentul acela. Lucrurile 

nu sunt chiar cum le prezentați dumneavoastră și a fost și tatăl dumneavoastră acolo. O parte din acele 
porți, să știți că sunt pe domeniul privat.” 

 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”O parte din acele porți?”  
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Dnul Secretar General Militon Dănuț Lalău: 
”Da, o parte. O parte sunt pe domeniul privat și  o parte într-adevăr sunt pe domeniul public. 

Chiar partea din stânga, partea pe unde s-ar putea circula. O parte nu aș putea acum să vă spun exact.” 
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Noi vorbim despre porțile de pe domeniul public. Eu nu vorbesc despre porțile private.” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Lalău: 
”Este și un stâlp de curent acolo, lucrurile sunt puțin mai delicate.”  
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Deci aici există o semnătură a domnului Primar în care atestă faptul că drumul vicinal 479, 

într-adevăr este cale de acces, cale de acces în Pestișul Mare. Oare accesul se face…” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Lalău: 
””Cale de acces”, este discutabil. Calea de acces, poate fi și pietonal să știți.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Pietonal. Da, este cale de acces, pietonal.” 
 
Dnul Andrei-Ionuț Fetica:  
”Nu înseamnă că trebuie să treci cu tancul.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Există cale de acces în Pestiș, pietonal.” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Lalău: 
”Ați văzut că în stânga, sunt porțile pe care se poate circula cu mașina și în dreapta este o 

poartă mai mică.” 
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Drumul vicinal 479, da? Este în lungime de 0,258 km.” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Lalău: 
”Eu vă spun că a făcut măsurători topograful.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Haideți să facem un răspuns oficial, mai bine. Este o dezbatere. Haideți să dăm un răspuns 

oficial. Bine? Exact pe problema aceasta.” 
 
Dnul Jhonatan Crișan– cetățean din Pestișul Mare: 
”Bine, mulțumesc.” 
 
Dnul președinte Ciprian-Ștefan Palcău: 
”Da, mulțumim. Declar ședința închisă.” 

 
    PREŞEDINTE,                                                                                   SECRETAR GENERAL,                         
Ciprian-Ștefan Palcău                Militon Dănuț  Laslău  
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